
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PROPOSTA PER A REPLEGAR LES RESTES DE LA PODA DELS PINS DE LA ZONA VERDA 
CONTIGUA AL POLIESPORTIU  

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga 

favorablement a la següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

La zona verda situada entre el Poliesportiu Municipal i el carrer de la Font del Moratell 

està composta per una densa pinada que actua com a pulmó verd i zona ombrívola i 

fresca, a més d’albergar diferents tipus d’animals. 

Pel que sembla, els pins d’esta zona verda van ser podats fa uns quants mesos. No 

obstant això, les restes de la poda continuen en terra, a la soca de les pins, 

completament ressecades i, per tant, representen un greu perill com a combustible 

per a un hipotètic incendi provocat per una imprudència, un rellamp, etc. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta la següent 

Pregunta 

Té pensat l’Ajuntament de Xixona retirar estes restes de poda, amb caràcter urgent, 

abans que provoquen cap incendi? 

 

 

Xixona, 3 de juliol de 2015 


